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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 

z 2. jednání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 17. 12. 2014 

 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

ţe zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

Upozornila, ţe celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 
 

 
Začátek zasedání: 15:00 hod. 

Konec zasedání:     18:47 hod. 
 

 

 

Místo konání: Kulturáček na Bílé Hoře, Ke Kulturnímu domu 14, Praha 17 - Řepy 

 

 

 

Přítomno:      22 členů ZMČ 

Nepřítomen:  1 člen ZMČ 

 

Omluven: p. Martin Vaic 

 

 

Ověřovatelé: p. Masopust, MUDr. Katra 

Pro 20, proti 0, zdrţel se 1 

 
 

 

Návrhový výbor: p. Marek, Bc. Štěpař, Ing. Franěk 

Pro 18, proti 0, zdrţeli se 2, nehlasoval: 1 
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Návrh programu:  

 

2.1 Kontrola zápisu 

2.2 Slib člena ZMČ 

2.3 Jednací řád ZMČ Praha 17 

2.4 Jmenování členů Finančního a Kontrolního výboru a tajemníků výborů 

2.5 Změna zřizovací listiny CSZS v souvislosti s financováním sociálních sluţeb 

2.6 Změny rozpočtu k 30. 9. 2014 

2.7 Změny rozpočtu k 31. 10. 2014 

2.8 Změny rozpočtu k 30. 11. 2014 

2.9 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. – III. čtvrtletí 2014 

2.10 Návrh pravidel hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2015  

pro MČ P17 

2.11 Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na realizaci oplocení kontejnerového 

stání pro Bytové druţstvo Laudova 

2.12 Informace o získané finanční podpoře projektu „Nové sluţby e-Governmentu  

v Praze 17“ 

2.13 Úprava Pravidel výběrových řízení na nájem bytů svěřených hlavním městem 

Prahou Městské části Praha 17 

2.14 Návrh na odpis pohledávek v hospodářské činnosti MČ Praha 17 

2.15 Ţádost o sníţení měsíční splátky dluhu 

2.16 Ţádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování sluţeb, 

poplatky a úroky z prodlení 

2.17 Prodej bytů svěřených městské části Praha 17 

2.18 Zřízení sluţby „Senior taxi“ 

 
 

  Pevný bod od 15:15 – Interpelace členů ZMČ 

  Pevný bod od 16:00 – Náměty a připomínky občanů Řep 

 

 

Hlasování o programu: 

Pro: 21, proti: 0, zdrţel se: 0  

 

 
 

 

Interpelace členů ZMČ 

 

1) MUDr. Katra 

a) Školy 

b) Bezpečností rada 

2) Mgr. Černovský 

a) Interpelace na pí starostku – zamítnutí otisku jeho článku do Řepské 17 

b) Dotaz na ředitele KC Průhon - obsazení syna pí starostky v KC Průhon  

c) Bezpečnostní rada – zda se účastnil p. Marek  
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1) MUDr. Katra 

a) Dotaz, zda bylo provedeno bezpečnostní opatření ve školách a školkách, aby nedošlo 

k neštěstí – vniknutí vraţedkyně do školy, jako ve Ţďáru nad Sázavou 

b) Fungování Bezpečnostní rady 

 

Mgr. Synková 

 Bezpečnostní rada se schází 2x ročně – naposledy zasedala včera (tj. 16. 12. 2014) 

 bezprostředně po události ve Ţďáru nad Sázavou hovořila s ředitelkami ZŠ a MŠ – byl 

zpřísněn dohled ve školách a školkách - vyzvala Mgr. Soukupa, zástupce ředitelky ZŠ 

J. Wericha a zástupce starostky pana Fingera, aby uvedli konkrétní příklady 

bezpečnostních opatření na ZŠ Jana Wericha a ZŠ Socháňova 

 

Mgr. Soukup 

 ihned po události ve Ţďáru nad Sázavou byl vypracován bezpečnostní harmonogram 

provozu školy – přesný rozpis otevírání konkrétních vchodů pro ţáky i rodiče – toto 

opatření prošlo školní inspekcí 

 

p. Finger 

 ujistil, ţe se situace intenzivně řeší i v rámci školského výboru v ZŠ Socháňova – 

provedena důsledná analýza v procesu integrace různých ţáků, i těţce přizpůsobivých, 

do tříd – různé názory na integraci – jsou přesně stanoveny postupy na řešení 

problému, v případě, ţe by nastal – učitelský sbor je na to pečlivě připraven - byl 

poslán dopis ombudsmanovi Mgr. Eduardu Zemanovi – snaha řešit tuto problematiku 

přes Ministerstvo školství  

 
 

2) Mgr. Černovský 

 

a) Interpelace na pí starostku – zamítnutí otisku jeho článku do lednové Řepské 17 – 

Tiskový zákon otisk článku umoţňuje 

b) Dotaz na ředitele KC Průhon - Obsazení syna pí starostky v KC Průhon – pozice, 

odměňování, výběrové řízení 

c) Bezpečnostní rada – zda se účastnil p. Marek – z jakého titulu 

 

Mgr. Synková 

 p. Marek se zúčastnil včera i v minulosti BR z pozice zástupce starostky 

 ředitel KC odpoví osobně na jeho dotaz ohledně p. Synka 

 Redakční rada se ještě nesešla - sejde se poprvé v pondělí 22. 12. 2014 – nejspíše 

obdrţel odpověď p. Bössera pouze jako jeho osobní názor – vyzvala p. Bössera, 

předsedu RR, aby se vyjádřil 

 

p. Bösser 

 potvrdil ţádost zaslanou Redakční radě v prosinci 2014 na zveřejnění článku od Mgr. 

Černovského – v té době byl pouze jen on sám členem (zvoleným předsedou) RR – 

rozhodl článek nezveřejnit z důvodu, ţe odporuje Kodexu Redakční rady Řepské 17, 

který byl před 8 lety odsouhlasen téţ Mgr. Černovským, především v bodu č. 3 – 

odmítá otisknout nepodloţené zprávy a činit tak z Řepské 17 bulvární časopis 
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p. Marek  

 byl do funkce člena Bezpečností rady jmenován a nikdy z ní odvolán nebyl 

 

Mgr. Koutný (ředitel KC Průhon) 

 pan Synek pracuje v KC Průhon na standardní smlouvu – má na starost produkci 

v řepské sokolovně – o jeho výběru na tuto pozici rozhodlo flexibilní vytíţení – ochota 

pracovat večer a i o víkendech  

 

Ing. Němejc 

 upřesnil jmenování Bezpečností rady – BR je jmenována starostkou – jedná se  

o pracovní orgán v přenesené působnosti – p. Marek tam jiţ v minulosti pracoval – BR 

pracuje v nezměněném sloţení i nyní 

 

p. Bartoš  

 měl moţnost článek číst - neshledává v článku ţádný rasistický podtext – Tiskový 

zákon je nadřazen jakékoliv směrnici - Řepská 17 neobsahuje ţádné kritické články 

 

Mgr. Černovský 

 nepodílel se na přípravě kodexu Redakční rady Ř17 – poté byl kodex přijat Redakční 

radou 

 není spokojen s prací Bezpečnostní rady – uvedl vykrádání popelnic a kontejnerů 

bezdomovci – jedná se o krádeţ - 3 přestupky = trestný čin – zákaz pobytu – odnětí 

svobody - situaci je nutno řešit v BR 

 

p. Marek 

 v prosinci se účastnil noční akce s Policií ČR – na inkriminovaných místech nepotkali 

ţádného bezdomovce, ani jejich sídla – stěhují se do centra Prahy 

 drtivá většina bezdomovců má trvalé bydliště na úřadě – není moţné je vykázat 

 

Mgr. Synková 

 řeší vykázání bezdomovců po 3 přestupcích s Policií ČR 

 

Mgr. Černovský 

 nikdy nebyl přizván na jednání BR 

 

p. Bartoš 

 potvrdil vloupávání bezdomovců do baráků – jsou zachyceny na kamerách 

 

 
 

 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

1) Pan XY (občan Řep) – člen SVJ Bělohorské zahrady - Námět a připomínka občanů 

Řep na činnost stavebního úřadu ve věci výstavby BD Bílá Hora 

 

 problém se sousední stavbou bytového domu Bílá Hora - pouţívání jejich areálové 

veřejně nepřístupné účelové komunikace – stavebním úřadem určena jako přístupová 

komunikace bez projednání s občany, vlastníky komunikace – podána stíţnost na 



5 

 

stavební úřad – po odvolání byla vyčleněna, ţe je neodůvodněná – vydáno souhlasné 

územní rozhodnutí - odvolání proti němu – Magistrátem znegován – odvolání k soudu 

– během toho vydáno stavební povolení na BD Bílá Hora – poté pravomocné 

rozhodnutí soudu o zrušení územního rozhodnutí – podána ţádost na stavební úřad, 

jak bude konat – spis nemá – zaslán dopis na Magistrát včetně podkladů a rozsudku 

soudu na vydání tohoto dokladu – zaslány po 3 měsících – druhý dopis, jak to bude 

stavební úřad řešit – do dnešního dne ţádná odpověď – stíţnost na nečinnost 

stavebního úřadu - nekomunikuje s občany – stavba znečišťuje komunikaci, 

nedodrţuje značení v areálu – Městská policie tam prý nemůţe, není to veřejný prostor 

– poté znečištěna komunikace Čistovická i Slánská – došlo k čištění ulic – snaha  

o vyvolání smluvního vztahu o provozu komunikací při stavbě – jedná se mu o tlak na 

stavební úřad, který se s občany nebaví 

 

p. Marek 

 před měsícem proběhla schůzka s panem XY na radnici ohledně této problematiky – 

problém MČ není schopna řešit z důvodu, který jiţ nastínil – příjezdová komunikace 

k areálu je v soukromém vlastnictví – na schůzce byl vyzván k předání MČ – na to 

však nepřistoupil, coţ na jednu stranu chápe – odmítá však vyvíjet tlak na státní 

správu – osobně dnes poslal na místo policii – neshledali ţádné pochybení 

 

Stanovisko Odboru výstavby 

 problém se stavbou je jiţ od začátku – podáno odvolání proti umístění a proti 

stavebnímu povolení - jakýkoliv podnět podaný na stavební úřad Odbor výstavby řeší 

– komunikace nesmí být znečišťována, je to podmínkou stavebního povolení – při 

podání podnětu o nesplnění provádí stavební úřad kontrolu 

 písemné vyjádření se zasílá v zákonné lhůtě -  bude posláno obratem 

 v případě smluvního dojednání o provozu na jejich komunikaci se jedná  

o soukromoprávní problém, do kterého nebude stavební úřad zasahovat 

 bude tlumočit vedoucí Odboru výstavby poţadavek na moţnost vyvolání jednání 

všech tří stran 

 

p. Finger 

 byl se osobně podívat na stavbě - zúčastnil se téţ jednání na radnici – nabádá ke 

svolání schůzky Odborem výstavby s SVJ a stavební společností na stavebním úřadě – 

při společném jednání hledání společného východiska, kompromisu – apeluje na 

promptní vyřešení problému 

 

 
 

 

1. Kontrola zápisu 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu z ustavujícího zasedání dne 5. 11. 2014 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 19, proti: 0, zdrţel se: 1, nehlasoval: 1   
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2. Složení slibu člena ZMČ Praha 17 

 

Byl přečten slib. Zastupitel Bc. Michal Štěpař sloţil slib podáním ruky Mgr. Jitce Synkové 

a pronesením slova „slibuji“. Sloţení slibu potvrdil svým podpisem.  

 

Zastupitel Bc. Michal Štěpař složil zákonem stanovený slib a ujal se svého mandátu.  

 

 
 

3. Schválení novely jednacího řádu zastupitelstva 

 

Diskuse: 

 

p. Bartoš 

 nesouhlasí s limitem 45 min. na interpelace ZMČ – je to omezení zastupitelů – 

navrhuje vyškrtnutí časového limitu z interpelací 

 

Mgr. Synková 

 v minulosti se nikdy celých 45 min. interpelací nevyčerpalo – není nutné navýšení 

časového limitu 

 

Ing. Němejc 

 bylo to převzato z Jednacího řádu zastupitelstva hlavního města Prahy 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu p. Bartoše: 

Pro: 7, Proti 12, Zdrţel se: 3 – návrh nebyl přijat 

 

Mgr. Černovský 

 trvá na otevření bodu Interpelací, i kdyţ není přihlášen ţádný interpelující – bod se 

musí konat vţdy 

 moţnost podávat přihlášky interpelací i během tohoto bodu, nejen před začátkem 

interpelací 

 

MUDr. Katra 

 je pro zachování časového limitu a v případě potřeby odhlasovat prodlouţení 

interpelací 

 

p. Finger 

 je pro ponechání časového limitu 45 min. trvání interpelací – 5 min. na vyjádření 

interpelace je dostačující 

 

p. Marek 

 jako člen návrhového výboru přečetl pozměňující návrh Interpelací – „přihlášky 

musí být odevzdány nejpozději do ukončení projednávání tohoto bodu“ 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu Mgr. Černovského: 

 

Pro: 19, Proti 0, Zdrţel se: 1, Nehlasoval: 2 – návrh byl přijat 
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Usnesení číslo: Us ZMČ 000067/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

předloţené znění JEDNACÍHO ŘÁDU ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI 

PRAHA 17, a to s účinností od 18. 12. 2014. 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 3) 

 

Příloha: Jednací řád ZMČ 

 
 

4. Jmenování členů Kontrolního a Finančního výboru a tajemníků výborů 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Synková 

 upozornila na neusnášení se KV v minulém volebním období - navrhla počet členů 

výborů 5 – rada navrhla členy do KV a FV – zbývá dovolba jednoho člena KV – 

vyzvala zastupitele k návrhům člena do KV 

 

Návrhy na členy do Kontrolního výboru: 

 p. Marek navrhl p. Stloukala – návrh nepřijal 

 p. Stloukal navrhl Mgr. Černovského – návrh přijal 

 p. Marek navrhl Ing. Lamperta – návrh nepřijal 

 p. Hájek navrhl p. Masopusta – návrh přijal 

 p. Finger navrhl Ing. Fraňka – návrh přijal 

 

Navrţený člen KV Jan Záruba odstoupil od kandidatury, taktéţ pan Masopust.  

Naopak Ing. Lampert kandidaturu přijal. 

 

Mgr. Černovský 

 navrhl navýšení počtu členů KV na 7 

 

Bc. Števík 

 jako člen FV v minulém volebním období potvrdil, ţe počet členů výboru 5 je 

dostatečný počet – účast na jednáních byla 3 – 4 členů FV 

 

Hlasování o jednotlivých navržených členech do KV: 

 

Mgr. Černovský – Pro: 5, proti: 11, zdrţel se: 6 – návrh nebyl přijat 

Ing. Lampert - Pro: 19, proti: 0, zdrţel se: 3 – návrh byl přijat 

Ing. Franěk - Pro: 20, proti: 0, zdrţel se: 0, nehlasovali: 2  - návrh byl přijat 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000068/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 
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1) souhlasí 

s navrţeným počtem členů výborů - 5 osob 

 

2) jmenuje 

následující členy výborů a jejich tajemníky: 

 Finanční výbor 

předseda výboru: Ing. Jan Černý 

členové výboru: Bc. David Števík, Ing. Jaroslava Šimonová, Ing. Jan Stupka, 

Jiří Caha  

tajemník výboru: Ing. Milena Michlová 

 Kontrolní výbor 

předseda výboru: Miroslav Bartoš 

členové výboru: Jaroslav Bíro, Ladislav Gloser, Ing. Pavel Franěk,  

Ing. Lubomír Lampert  

tajemník výboru: Rostislav Raška 

 

3) ukládá 

Kanceláři starostky postupovat ve smyslu tohoto usnesení. 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

   Postupovat ve smyslu tohoto usnesení. 

2. Milada Srpová, Vedoucí oddělení personálního a platového  

   Na vědomí. 

3. Kancelář tajemníka  

   Na vědomí. 

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdrţel se: 1) 

 
 

5. Změna zřizovací listiny CSZS v souvislosti s financováním sociálních služeb 

 

Diskuse: 

 

PhDr. Kadlec 

 vysvětlil důleţitost schválení ZL 

 navrhl rozšířit doplnění Zřizovací listiny o dopravu v souvislosti se senior taxi 

 

p. Bartoš 

 dotaz na ceny za dopravu taxi 

 

PhDr. Kadlec 

 ceny nelze nyní určit – vše bude projednáno na ZMČ 
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Ing. Šimonová 

 zdůraznila, ţe pozměňovací návrh obdrţeli zastupitelé na stůl – bude zaneseno do 

usnesení 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu: 

Pro: 22, proti: 0, zdrţel se: 0 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000069/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh zřizovací listiny CSZS doplněný o bod 2 čl. II dle informace MHMP  

a doplněný o bod 1)l silniční motorová doprava - nákladní provozovaná vozidly nebo 

jízdními soupravami o největší povolené hmotnosti nepřesahující 3,5 tuny, jsou-li 

určeny k přepravě zvířat nebo věcí, a o bod 1)m silniční motorová doprava - osobní 

provozovaná vozidly určenými pro přepravu nejvýše 9 osob včetně řidiče, článku IV.   

 

2) schvaluje 

zřizovací listinu příspěvkové organizace zřízené MČ Praha 17 Centrum sociálně 

zdravotních sluţeb 

 

Usnesení - (Pro: 22, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 

Příloha: Zřizovací listina 

 

 
 

6. Změny rozpočtu k 30. 9. 2014 

 

Diskuse: 

 

p. Bartoš 

 proč se schvaluje RO č. 69, kdyţ zdroj krytí je hl. m. Praha a vţdy se to bralo pouze na 

vědomí 

 

Ing. Černý 

 převod z rozpočtu hl. m. Prahy – pro MČ příjem, který se pouţije - stává se to 

předmětem našeho rozpočtu – pro MČ je to průběţná poloţka 

 doporučil schválit předklad tak, jak byl navrţen 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000070/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtová opatření č. 62 a 69 
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2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 59, 60, 61, 63, 64, 65, 66, 67, 68, 70 

 

Usnesení - (Pro: 22, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 
 

7. Změny rozpočtu k 31. 10. 2014 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000071/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 71 - 74  

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 
 

8. Změny rozpočtu k 30. 11. 2014 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Černovský 

 proč se schvaluje RO č. 81, kdyţ se jedná o převod mezi kapitolami ve výši 10 tis. 

Kč - nenáleţí to rozhodování ZMČ – to rozhoduje při financování nad 1 mil. Kč či 

v rámci investic 

 dotaz k úpravě limitu prostředků na platy KC Průhon – přesun z 800tis. Kč z mezd 

na provozní náklady – budí to podezření na schwarzsystém – vyplácení místo mezd 

na IČ 

 

Ing. Černý  

 jedná se o přesun v rámci jedné kapitoly – od nulové hodnoty to spadá do 

kompetence ZMČ 

 

p. Hájek 

 vysvětlil úpravu limitu prostředků na platy KC Průhon – došlo k nárůstu v počtu 

programů s kvalitnější dramaturgií – nákladnější honoráře účinkujících, atd. 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000072/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

1. rozpočtové opatření č. 81 

2. úpravu limitu prostředků na platy a na ostatní platby za provedené práce  

u příspěvkových organizací Centrum sociálně zdravotních sluţeb a Kulturní  

centrum Průhon 
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2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 75, 76, 77, 78, 79, 80, 82 

 

3) souhlasí 

se změnami rozpočtu provedenými do konce rozpočtového roku 2014 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 1, Zdrţel se: 2) 

 
 

9. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. - III. čtvrtletí 2014 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Černovský 

 upozornil na nízké plnění investičních výdajů – kapitola dopravy - musí se jednat  

o systémovou chybu - měl by být dodrţován investiční plán 

 

p. Marek 

 kapitola dopravy - potvrdil, ţe nebyly zahájeny 2 významné investiční akce – 

rekonstrukce ul. Doubravínova a propojení ulice na Fialce II k Selským bateriím – 

doposud nenabilo právní moci stavební povolení – akce budou zahájeny na jaře 

2015 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000073/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. - III. čtvrtletí 2014 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 2) 

 
 

10. Návrh pravidel hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2015  

pro městskou část Praha 17 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000074/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

Návrh pravidel hospodaření v období rozpočtového provizoria na rok 2015  

pro městskou část Praha 17 

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
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11. Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace v celkové výši XY,- Kč na realizaci oplocení 

kontejnerového stání pro Bytové družstvo Laudova XY, IČ XY 

 

Diskuse: 

 

JUDr. Kaljkovićová 

 upozornila na formální nedostatky ve smlouvě 

 

ThDr. JUDr. Salvet, Th.D (právník ÚMČ P17) 

 smlouva je platná – připomínky jsou nerelevantní – není důvod nehlasovat  

o předkladu 

 

Mgr. Synková 

 připomínky budou do smlouvy zakomponovány 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000075/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

uzavření smlouvy o poskytnutí dotace v celkové výši XY Kč na realizaci oplocení 

kontejnerového stání pro Bytové druţstvo Laudova XY, IČ XY. Finanční prostředky 

budou uvolněny z kapitoly 01 - Rozvoj obce, ze schváleného rozpočtu na realizace 

akce Kontejnerová stání v k. ú. Řepy. Uvedená změna rozpočtu byla provedena 

Rozpočtovým opatřením č. 43 v rámci změny rozpočtu k 31. 7. 2014 na základě 

usnesení Rady Městské části Praha 17 č. Us RMČ 000527/2014 ze dne  

15. 10. 2014. 

 

2) schvaluje 

uzavření smlouvy o poskytnutí dotace v celkové výši XY,- Kč na realizaci oplocení 

kontejnerového stání pro Bytové druţstvo Laudova XY, IČ XY. Finanční prostředky 

budou uvolněny z kapitoly 01 - Rozvoj obce, ze schváleného rozpočtu na realizace 

akce Kontejnerová stání v k. ú. Řepy. Uvedená změna rozpočtu byla provedena 

Rozpočtovým opatřením č. 43 v rámci změny rozpočtu k 31. 7. 2014 na základě 

usnesení Rady Městské části Praha 17 č. Us RMČ 000527/2014 ze dne  

15. 10. 2014. 

 

3) zplnomocňuje 

starostku Městské části Praha 17 k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace v celkové 

výši XY,- Kč na realizaci oplocení kontejnerového stání pro Bytové druţstvo Laudova 

XY, IČ XY. 

 

Zodpovídá  

1. ThDr. JUDr. Leo Salvet, Th.D., Vedoucí právního oddělení    

 

 
 

 



13 

 

12. Informace o získané finanční podpoře projektu "Nové služby e-Governmentu  

v Praze 17" 

 

Bc. Loučka (vedoucí IT) 

 vysvětlil účel dotace – nyní jde předklad do RMČ 4 dne 22. 12. 2014 – 

konkrétně se jedná např. o zřízení nového hardware a software, poskytnutí 

sluţeb k prvotní digitalizaci papírového archivu úřadu 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000076/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

informaci o získané finanční podpoře projektu "Nové sluţby e-Governmentu  

v Praze 17" v rámci 13. výzvy k předkládání projektových ţádostí v Operačním 

programu Praha - Konkurenceschopnost 

 

2) bere na vědomí 

informaci viz bod č. 1 

 

Usnesení - (Pro: 22, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 
 

13. Úprava Pravidel výběrových řízení na pronájem bytů svěřených hlavním městem 

Prahou Městské části Praha 17 

 

Diskuse: 

 

JUDr. Kaljkovićová 

 navrhuje doplnit v bodu 2 - co musí splňovat uchazeč, ţe člověk musí být plně 

svéprávný a v případě, ţe mu byla omezena svéprávnost, tak za něj jedná jeho 

opatrovník 

 

Mgr. Presslová (vedoucí Sociálního odboru)  

 upozornila, ţe dle nového zákona osoby omezené ve svéprávnosti nemají tuto 

skutečnost uvedenou v občanském průkaze – není doklad o tom, ţe jsou omezené 

ve svéprávnosti (nejsou zbavené svéprávnosti, to jiţ neexistuje – pouze omezené  

ve svéprávnosti) 

 

p. Finger 

 jako předkladatel souhlasí s navrţenou úpravou pravidel 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000077/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 
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návrh úpravy Pravidel výběrových řízení na pronájem bytů svěřených hlavním 

městem Prahou Městské části Praha 17 

 

2) schvaluje 

nová Pravidla výběrových řízení na nájem bytů svěřených hlavním městem Prahou 

Městské části Praha 17 

 

3) ukládá 

zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 

vedoucího OSOM 

 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 2) 

 

Příloha: Pravidla výběrových řízení na nájem bytů svěřených hlavním městem 

 
 

14. Návrh na odpis pohledávek v hospodářské činnosti městské části Praha 17 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000078/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

návrh na odpis pohledávek v hospodářské činnosti městské části Praha 17 uvedených 

v příloze č. 2 v celkové částce 676.550,- Kč 

 

2) ukládá 

odboru správy obecního majetku informovat jednatele společnosti  

OPTIMIS spol. s r.o., aby zajistil účetní odpis pohledávek ve smyslu bodu 1.  

tohoto usnesení  

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 
 

15. Žádost o snížení měsíční splátky dluhu - byt č. XY 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000079/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

ţádost paní XY, nájemkyně bytu č. XY v ulici Bazovského XY, Praha 6 - Řepy, 

o schválení sníţení měsíční splátky exekutorského zápisu č. 085 EZ 283/12-1 ze dne 

1. 8. 2012 z původní částky měsíční splátky XY,- Kč na splátku ve výši XY,- na dluh 

za poplatky z prodlení, které činí k 25. 11. 2014 částku ve výši XY,- Kč  
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2) schvaluje 

sníţení měsíční splátky paní XY, bytem v ulici Bazovského XY,  

Praha 6 - Řepy, u exekutorského zápisu č. 085 EZ 283/12-1 ze dne 1. 8. 2012,  

z původní částky měsíční splátky ve výši XY,- Kč na splátku XY,- Kč měsíčně  

na dluh za poplatky z prodlení, které činí k 25. 11. 2014 částku XY,- Kč  

do uhrazení dluhu. V případě porušení splátkové dohody budou uplatněny podmínky 

exekutorského zápisu 

 

3) ukládá 

zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 

vedoucího OSOM 

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 
 

16. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování služeb, 

poplatky a úroky z prodlení - byt č. XY 

 

Diskuse: 

 

PhDr. Kadlec 

 je pro podpoření tohoto návrhu – upozornil na finanční gramotnost občanů – 

navrhuje pozvat ke spolupráci např. občanské poradny – kvalitní právní poradenská 

pomoc zadarmo – navrhuje moţnost spolupráce – je potřeba se věnovat této 

problematice – splácení je preventivní sociální politika 

 

p. Bartoš 

 v takovýchto předkladech mu chybí důvod neplacení nájemného po 2 roky 

 

p. Finger 

 důvodů je mnoho, nesmí se však zveřejňovat 

 

Bc. Červený 

 důvod nelze uvádět z důvodu veřejného poskytování informací – informace by 

musely být začerněny - moţnost k nahlédnutí na Sociálním odboru 

 

Mgr. Presslová 

 zdůraznila, ţe údaje se mohou zveřejnit pouze s písemným souhlasem občana – 

Sociální odbor informace nemůţe dále zveřejňovat – nelze je podávat nikomu, ani 

zastupitelům, ani úředníkům 

 

p. Masopust 

 vše je popsáno dostatečně v důvodové zprávě 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000080/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 
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1) projednalo 

ţádost pana XY a paní XY, bytem v ulici Ţufanova XY, Praha 6 - Řepy o schválení 

splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování sluţeb za roky 2012  

a 2013, poplatky a úroky z prodlení v celkové výši XY Kč za byt č. XY o vel. 2+0  

v ulici Ţufanova XY na období delší neţ XY roku 

 

2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší neţ XY mezi manţeli XY, bytem 

Ţufanova XY, 163 00 Praha 6 - Řepy a Městskou částí Praha 17 na dluţnou 

pohledávku v celkové výši XY Kč (dluţné nájemné a vyúčtování sluţeb za roky 2012 

a 2013 ve výši XY,- Kč, poplatky z prodlení ke dni 31. 12. 2013 ve výši XY,- Kč  

a úroky z prodlení ke dni 31. 10. 2014 ve výši XY,- Kč) při výši měsíční splátky XY,- 

Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu 

(dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z titulu prodlení při úhradě za nájemné 

nebo sluţby spojené s uţíváním bytů svěřených Městské části Praha 17 schválených 

ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012) s tím, ţe dojde k aktualizaci dluţné částky ke dni 

sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu dni předcházejícího měsíce, v němţ 

bude notářský zápis sepsán 

 

3) ukládá 

zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 

vedoucího OSOM 

 

Usnesení - (Pro: 22, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 

 
 

17. Prodej bytů svěřených městské části Praha 17 

 

Diskuse: 

 

p. Finger 

 v koaliční smlouvě je uvedeno, ţe v r. 2015 jsou připraveny byty v Jiránkově 1135-

1136 a Vondroušově 1195-1198 ul. k prodeji bez podmínek – odvíjí se to od 

bytové politiky hl. m. Prahy – budou připraveny k odsouhlasení pravidla prodeje 

 

p. Bartoš 

 upozornil na usnesení ZMČ, kde je ukončen prodej bytů 

 navrhuje doplnění návrhu Mgr. Černovského – rozšíření o byty v prodaných SVJ 

 

Bc. Števík 

 zdůraznil, ţe není moţné zhodnotit peníze na 3% - vše je pouze svěřené – peníze 

musí být ukládány bezrizikově 

 

Mgr. Černovský 

 dlouhodobým zhodnocením peněz se dá dosáhnout výše 3% – původně se ukládaly 

jen krátkodobě 
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p. Masopust 

 nemůţe hlasovat pro tento předklad – je účelově špatně postaven - souhlasil by 

např. s revokací usnesení z minulého volebního období – souhlasil s p. Fingerem  

a potvrdil prodej bytů v rámci koaliční smlouvy 

 

Mgr. Černovský 

 není přesvědčen o nutnosti revokace usnesení 

 nemá k dispozici koaliční smlouvu – nebyla zveřejněna na webu MČ 

 vybídl Návrhový výbor ke změně návrhu usnesení 

 

MUDr. Katra 

 nájem z bytů je velká část rozpočtu MČ 

 souhlasí s prodejem bytů Jiránkova a Vondroušova – měly být prodané jiţ dávno 

 potřebuje znát přesná fakta a přesná čísla, aby mohl hlasovat pro tento návrh 

 

Mgr. Černovský 

 vysvětlil změnu svého názoru ohledně prodeje bytů 

 chybí jasná koncepce – sociologický výhled, jak s byty nakládat 

 

PhDr. Kadlec 

 bytová politika bez vlastnictví bytů nelze – apeluje na ponechání alespoň 500 bytů, 

aby byla řešena sociální politika občanů 

 

p. Bartoš 

 dotaz, zda MČ nabízí neplatičům nájemného ústupové bydlení 

 Pravidla odprodeje bytů z r. 2006 – byl limitovaný počet prodeje bytů – Jiránkova 

1135 – 1136 tato pravidla nesplnila – podala ţádost pozdě – byl učiněn stop stav – 

chodily další ţádosti, ale ty byly pod čarou – takovýto seznam existuje – pokud se 

Jiránkové 1135-1136 prodají byty, dojde k porušení pravidel 

 je nutné nejdříve revokovat usnesení ohledně ukončení prodeje bytů – poté znovu 

otevřít prodej bytů a poté mluvit o tom, komu bude co prodáno 

 

Bc. Števík 

 vysvětlil za Majetkovou a bytovou komisi ústupové bydlení - při nabídnutí 

ústupového bydlení lidé přijdou o příspěvek na bydlení – poté ţádost stáhnou 

 

Mgr. Černovský 

 zopakoval důvod změny názoru ohledně prodeje bytů – přehodnotil názor po 

obdrţení výsledku hospodaření – spletení se v číslech ho mrzelo – proto dnes jedná 

tak, jak jedná 

 

MUDr. Katra 

 učinil návrh na ukončení diskuse 

 

 

Hlasování o ukončení diskuse:  

 

Pro: 18, Proti 1, Zdrţel se: 0, Nehlasoval: 2 – návrh byl přijat 
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Mgr. Černovský 

 vyzval ke zveřejnění koaliční smlouvy na web MČ a k urychlenému dopracování 

programové prohlášení rady – co tato koalice chce v příštích 4 letech pro občany 

udělat 

 

Mgr. Synková 

 vyzvala k hlasování o doplňujícím návrhu p. Bartoše – aby byly dány do prodeje 

všechny byty, které jsou jiţ v prodaných domech (pokud mají občané zájem) 

 

 

Hlasování o protinávrhu p. Bartoše:  

 

Pro: 8, Proti 8, Zdrţel se: 5 – návrh nebyl přijat 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000081/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh na dokončení prodeje bytů v domech, které nebyly doposud nabídnuty 

k odprodeji oprávněným nájemníkům. 

 

2) neschvaluje 

a) Zahájení procesu prodeje bytů v domech Jiránkova č.p. 1135 a 1136 a domě 

Vondroušova č.p. 1195 až 1198 dle zásad prodeje přijatých zastupitelstvem 

městské části Praha 17 v roce 2007 včetně následných změn. 

b) Posouzení moţnosti nabídky prodeje bytů ve zbývajících domech Nevanova č.p. 

1051 a 1052, Žufanova č.p. 1093 až 1095, Žufanova č.p. 1098 a 1099, Žufanova 

č.p. 1112 a Bazovského č.p. 1118 až 1120. 

c) Pro posouzení bodu b) zpracování sociologické a ekonomické studie dlouhodobého 

výhledu hospodaření s byty obsahující: 

I.  Sociologickou analýzu úlohy a politiky městské části Prahy 17 v oblasti 

uspokojování bytových potřeb svých občanů a odůvodnění z toho případně 

vyplývajícího poţadavku na minimální počet bytů ve správě městské části, 

potřebný pro uspokojování těchto potřeb. 

II. Výhled příjmu rozpočtu (hospodářského výsledku) z pronájmu bytů v domech 

uvedených v bodě b) a neprodaných bytů v SVJ, nejméně na dobu 20 let s ohledem  

na poţadavek postupné rekonstrukce všech bytů (v závislosti na průměrné fluktuaci 

nájemníků) a údrţbě domů. 

III. Variantu příjmů rozpočtu v případě realizace nabídky prodeje bytů v domech 

uvedených v bodě b) a následné zmrazení utrţených finančních prostředků a 

jejich zhodnocování za pomoci bankovních produktů, nebo produktů 

kapitálového trhu, případně jiných alternativ. 

 

Usnesení - (Pro: 13, Proti: 2, Zdrţel se: 6) 
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18. Zřízení služby "Senior taxi" 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Synková 

 

 přečetla protinávrh usnesení: 

2) schvaluje vypracování podkladu pro rozhodnutí o zřízení sluţby pro seniory  

a zdravotně postiţené „Senior taxi“, které bude osahovat mimo jiné zmapování 

stávající situace této sluţby na území HMP a její dostupnost pro občany MČ Praha 17, 

průzkum zájmu u cílové skupiny, ekonomickou náročnost ve variantách dle 

poskytovatele této sluţby. 

3) ukládá starostce Mgr. Jitce Synkové, aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím 

ředitele Centra sociálně zdravotních sluţeb a vedoucí Sociálního odboru a po 

projednání v Sociální a zdravotní komisi předloţila Radě městské části Praha 17 

k projednání. 

 

 Mgr. Černovský – souhlasí s protinávrhem 

 

p. Bartoš 

 dotaz, kdo bude analýzu provádět 

 

Mgr. Synková 

 CSZS ve spolupráci se Sociálním odborem 

 

p. Masopust 

 informoval o sluţbě Senior transport – mikrobusy pro vozíčkáře – dotováno 

Magistrátem – v Řepích často vyuţíváno – podal podrobné informace včetně tarifů – 

nabádá k větší informovanosti občanů prostřednictvím Ř17 o takovýchto sluţbách 

 

PhDr. Kadlec 

 ocenil informace p. Masopusta 

 informoval o praxi z CSZS – vozí téţ občany vlastními auty 

 

Ing. Šimonová 

 doplnila, ţe by bylo dobré, aby se na této sluţbě podílely i okolní MČ, např. Zličín – je 

potřebná podrobná analýza o potřebě této sluţby a poté i finanční analýza 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu Mgr. Jitky Synkové:  

 

Pro: 21, Proti 0, Zdrţel se: 0 – návrh byl přijat 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000082/2014 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh na zřízení sluţby pro seniory a zdravotně postiţené „Senior taxi“. 
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2) schvaluje 

vypracování podkladu pro rozhodnutí o zřízení sluţby pro seniory a zdravotně 

postiţené „Senior taxi“, které bude osahovat mimo jiné zmapování stávající situace 

této sluţby na území HMP a její dostupnost pro občany MČ Praha 17, průzkum zájmu 

u cílové skupiny, ekonomickou náročnost ve variantách dle poskytovatele této sluţby. 

 

3) ukládá 

starostce Mgr. Jitce Synkové, aby zajistila splnění usnesení prostřednictvím ředitele 

Centra sociálně zdravotních sluţeb a vedoucí Sociálního odboru a po projednání 

v Sociální a zdravotní komisi předloţila Radě městské části Praha 17 k projednání. 

  

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 
 

 

Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na jednání ZMČ. 

 

 

 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

Mgr. Jitka Synková   .................................................... 

 

 

 

 

Jiří Masopust   .................................................... 

 

 

 

 

 

MUDr. Antoine Katra .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

V Praze dne 18. 12. 2014 

 

 

Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 

 

 


